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Na het verdwijnen van Alcides is het ook stil 
geworden bij het Activiteitencentrum Holendrecht. 
 

Tot eind septem-
ber heeft het 
centrum een 
beetje door 
gedobberd zo 
goed als mogelijk 
was in de 
gegeven omstan-
digheden. Totdat 
begin oktober de 
heer Pieter van 
Rij door de 
Stichting 
Samenlevings-
opbouw Amster-
dam Zuidoost 
werd benoemd tot 

activiteitenbegeleider van het Activiteitencentrum.  
Pieter van Rij is al vele jaren gepokt en gemazeld in 
het onderwijs-, jeugd- en activiteitenwerk. Hij barst 
van de ideeën om nieuwe activiteiten te lanceren, die 
van het Activiteitencentrum weer het middelpunt van 
de wijk kunnen maken. Zo zijn de herfst activiteiten 
met 130 kinderen over 3 dagen een succes te noemen. 
Ook de huiswerkklassen zijn opnieuw gestart. ‘Maar’, 
zegt Pieter, ‘dit is pas het begin en het belangrijkste is 
dat ik een brede steun uit de wijk krijg van 
vrijwilligers’. 
 
Voor de nieuwe activiteiten is Pieter dan ook op zoek 
naar vrijwilligers voor de Ouder-Peutergroep op 
maandag en donderdagochtend. Voor het maken van 
sieraden wordt een kundige leiding gezocht. Een 
striptekenaar wordt gezocht om kinderen te leren hoe 
zij zelf strips kunnen maken op dinsdag vanaf vijf uur. 
Voor de kookgroep op dinsdag van 16.00 tot 18.00 
uur wordt nog gezocht naar vrijwilligers. Ook voor de 
hobbyclub wordt gezocht naar mensen die de jeugd 
kunnen begeleiden bij hun uitingen van creativiteit. 
De huiswerkklassen zijn eveneens op zoek naar 
begeleiders. De huiswerkgroepen zijn voorlopig  

gepland op maandag en dinsdagmiddag van 16.00 tot 
18.00 uur, u kunt dus direct aan de slag.  
 
Als de plannen van Pieter doorgaan wordt het 
Activiteitencentrum weer het levendige hart van 
Holendrecht. 
 
Wilt u Pieter helpen als vrijwilliger of wilt u 
inlichtingen, bel het Activiteitencentrum Holendrecht. 
Telefoon 020 5650360. Het adres is:   
Holendrechtplein 37-38 
1106 LP  Amsterdam 
 
 
 

Gratis krant voor de bewoners van de wijk Holendrecht 

Activiteitencentrum Holendrecht 

Bezorgers gevraagd 
 

Voor de huis–aan–huis bezorging van De 

Holendrechter maken wij dankbaar gebruik 

van de diensten van vele vrijwilligers. In 

elke buurt zijn mensen bereid om vier keer 

per jaar onze buurtkrant rond te brengen. 

 

Onlangs is de bezorger van Opheusdenhof 

verhuisd. Daar zijn wij dus op zoek naar 

iemand die deze buurt voor zijn of haar 

rekening wil nemen. 

 

Voor Nieuwersluishof en Nieuwlandhof 

samen is maar één bezorger. Daarvoor is 

deze wijk eigenlijk te groot. Ook dáár zijn 

wij op zoek naar uitbreiding van ons 

bezorgteam. 

 

Heeft u wat tijd beschikbaar? Meldt u zich   

s.v.p. bij mevrouw E. Magnée,  6966909 

tekst: Theo Arts, foto: Bouke Kooistra 
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Beste Medebewoners,  
Graag willen wij ons aan u voorstellen en deelgenoot 
maken van onze activiteiten. 
 
Wie zijn wij? Wij zien onszelf als een 

groep enthousiaste 
bewoners die zich 
‘Bewoners-

commissie’ mag 
noemen voor de 
woningen van de 

Algemene 
Woningbouw 

Vereniging (AWV).  
 
Wij proberen de belangen van de huurders van de 
AWV te behartigen. Dat het ons hierbij menens is 
heeft de AWV tijdens diverse overleggen al mogen 
ondervinden. Wij profileren onszelf, vanwege de 
splitsing van Holendrecht West door AWV (noord) en 
Eigen Haard / Olympus (zuid), als: 

‘Bewonerscommissie Holendrecht Noord’. 
Onze leden voelen zich al langer betrokken bij de wijk 
en enkelen hebben eerder deel uitgemaakt van een 
bewonerscommissie. Tevens hebben we een ‘pitbull’ 
aan boord die niet bijt, maar wel in staat is om de 
verhuurder met cijfermatige overtuiging om de oren te 
slaan. In figuurlijke zin natuurlijk, want om gespreks-
partner te blijven van de AWV houden wij ons strikt 
aan de fatsoensnormen, hoe ver onze meningen en die 
van de verhuurder ook uiteen mogen lopen. 

 
Wat doen wij momenteel? Op dit moment zijn wij 
bezig met een kwestie die al jaren speelt: de 
exorbitant hoge stookkosten in Holendrecht. Hoewel 
er een groot draagvlak was in de wijk om hiertegen te 
protesteren is men in het verleden geen stap verder 
gekomen. Vooral vanwege de onbuigzame houding 
van de toenmalige verhuurder Stichting Holendrecht. 
Terwijl deze zelf in augustus 2002 toch al een brief 
aan de bewoners verzond met de volgende teksten:  
“…dat dit soort collectieve (verwarming en warm 
water) systemen in deze tijd in feite achterhaald zijn.” 
en  
“Inmiddels is er een werkgroep geformeerd uit 
experts van de corporatie, een installatiebureau en 
een bureau gespecialiseerd in bouwfysica en 
binnenmilieu. De werkgroep onderzoekt de 
mogelijkheden om van een collectief systeem over te 
gaan naar een goed en energiezuinig individueel 
systeem.”  
Deze werkgroep is echter in de ijle lucht opgelost en 
een advies is er (kennelijk) nooit gekomen. 
Ook de nieuwe verhuurders, AWV in ‘noord’ en 
Eigen Haard / Olympus in ‘zuid’, lijken het feit te  

 
 
negeren dat het abnormaal is dat er in deze wijk 
onevenredig hoge service- / stookkosten worden 
betaald. Wij zijn het met deze gang van zaken niet 
eens. Door inzage in de administratie van AWV zijn 
wij er van overtuigd dat de kosten die de verhuurder 
in rekening brengt ook daadwerkelijk worden 
afgedragen aan de energie leverancier. Toch is er 
structureel iets mis. De huurders draaien voor de 
kosten op en het heeft er de schijn van dat de 
verhuurder geen enkel belang stelt in mogelijkheden 
om aan deze situatie een einde te maken, of om de 
zaak op technisch gebied in onderzoek te nemen. Wij 
hebben besloten dat de kwestie dan maar wettelijk 
getoetst moet worden. Vervelend is wel, dat wij u 
daarbij als bewonerscommissie niet als groep kunnen 
vertegenwoordigen. Iedere bewoner moet individueel 
een ‘procedure opstarten’ om eventueel ten onrechte 
betaalde servicekosten geretourneerd te krijgen. Om 
actie te kunnen voeren hebben wij contact gezocht 
met Amsterdams Steunpunt Wonen en deze verzocht 
ons te ondersteunen in deze zaak. Zij waren hier 
dadelijk toe bereid en als huurder van AWV heeft u in 
oktober al een enveloppe in de bus gevonden met 
brief, antwoordstrook en folder van ‘huurteam 
Tuinsteden’. Wij hopen van harte dat u heeft 
gereageerd, omdat wij er steeds meer van overtuigd 
raken dat wij, de bewoners, in ons recht staan. Die 
overtuiging is ons mede gegeven door reacties van 
externe instanties die met een zeker ongeloof op de 
cijfers zoals die er liggen reageren. Eén van deze 
instanties is het zeer gerenommeerde TNO.  
 
Stand van zaken: Eind oktober heeft een gesprek 
plaatsgevonden tussen Bewonerscommissie en Dhr. 
Rigter, directeur van de AWV. In dit gesprek is naar 
voren gekomen dat de AWV de ernst van de situatie 
nu wel inziet en ook van mening is dat er iets moet 
gebeuren m.b.t. de huidige verwarmingsketels. De 
verhuurder heeft gelden vrij gemaakt om een 
onderzoek te starten. Binnen kort tijdsbestek zal een 
‘proefstrang’ (zoals de AWV de testopstelling noemt) 
worden aangelegd volgens de nieuwe inzichten die er 
bestaan voor wat betreft verwarming. De AWV kijkt 
nog uitsluitend naar de situatie in de (nabije) 
toekomst, terwijl de Bewonerscommissie het heden en 
verleden graag in het overleg wil blijven betrekken. 
De standpunten zijn niet geheel dezelfde (verre van 
dat zelfs), maar een oplossing lijkt nu toch dichterbij. 
De AWV heeft ook toegezegd mee te werken aan een 
onderzoek door TNO. In november vindt er opnieuw 
overleg plaats. Afhankelijk van de uitkomst zullen 
Bewonerscommissie en wellicht ook de verhuurder 
hun definitieve standpunt bepalen. Wij beloven hier in 
een volgende Holendrechter op terug te komen. 
 

(vervolg op pagina 3)

STOOKKOSTEN 
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December wordt een belangrijke maand in het bestaan van Holendrecht. In deze maand wordt beslist of alle 
veranderingen en verbeteringen die voor onze wijk gepland zijn wel een financieel draagvlak kunnen krijgen. Als 
de huizen gebouwd worden die in de planning staan dan denken wij dat er een goede financiële basis is voor de 
aanpak in de wijk, zo niet dan vrezen wij het ergste. Laten we maar van het positieve uitgaan. 
 
Waar we zeker positief over zijn is de vordering die gemaakt wordt door de nieuwe welzijnsorganisatie voor 
Amsterdam Zuidoost. Deze organisatie heeft de heer Redley Jakoba benoemd tot opbouwwerker voor Gaasperdam. 
Wij wensen Redley veel succes met deze benoeming. Eveneens hoopgevend is de benoeming van Pieter van Rij als 
activiteitenbegeleider in het Activiteitencentrum Holendrecht. Ook Pieter wensen wij alle goeds om van z’n werk 
iets moois te maken. Waar uw redactie echt gelukkig mee is, is de eerste publicatie van de bewonerscommissie van 
de AWV in Holendrecht West-noord. Wij hopen, dat we ook snel iets horen over een commissie in West-zuid; dan 
is het kringetje weer rond.  
 
Over de informatieavonden in Holendrecht Oost in verband met de komende ophogingen aldaar is door 
omstandigheden in dit nummer geen informatie opgenomen. U houdt dat van ons tegoed. Verder heeft de redactie 
een anoniem schrijven ontvangen over de bewegwijzering in Holendrecht Oost. Ons reglement verbiedt echter het 
in behandeling nemen van dit stuk ondanks het feit dat we het volkomen met de schrijver eens zijn. Maak u bekend 
en we gaan op uw schrijven in. Met z’n allen zullen we er een mooi Holendrecht van maken. 

 
De redactie wenst alle medewerkers en inwoners van Holendrecht: 

ee ee nn   gg oo ee dd   kk ee rr ss tt ff ee ee ss tt   ee nn   ee ee nn   vv oo oo rr ss pp oo ee dd ii gg   ee nn   gg ee zz oo nn dd   nn ii ee uu ww jj aa aa rr   

(vervolg van pagina 2) 
 
Indien u als bewoner van Holendrecht Noord, met 
als verhuurder AWV, de antwoordstrook nog niet 
heeft ingestuurd en/of niet meer in uw bezit heeft 
kunt u nog steeds reageren! Neem dan alstublieft 
contact op met ‘huurteam Tuinsteden’. Tel. 020-
428 3739. Contactpersonen Dhr. M. Suitela en  
Dhr. J. Verjans. Zelfs als u zichzelf vanwege de 
gezinssamenstelling tot de grootverbruikers rekent 
kan het meedoen aan deze actie uitsluitend 
voordelen opleveren! 
 

OO PP RR OO EE PP   AA AA NN  BBEE WW OO NNEE RR SS   IINN  

HH OO LLEE NN DDRR EE CC HH TT  ZZ UU II DD::       

WW OO NNIINN GGEE NN  EE IIGGEE NN  HH AA AA RR DD// OO LLYY MMPP UU SS   
 
Graag zouden wij de actie ook bij u laten voeren, 
maar wij mogen slechts de huurders van AWV 
vertegenwoordigen en in die hoedanigheid zijn wij 
aanspreekpunt voor alle instanties die voor deze 
huurders op dit moment bezig zijn. Voor de huurders 
van Eigen Haard / Olympus mogen wij dit 
aanspreekpunt niet zijn. Nog vervelender is het dat de 
bewoners in dat gedeelte van Holendrecht niet 
georganiseerd zijn. Wij wijzen er met klem op dat ook 
bij U deze problemen spelen en het zeker van belang 
is dat die vertegenwoordiging er komt! 
 
Hier te roepen ‘huurders van Eigen Haard verenigt 
U!’ ziet er goedkoop en gebruikt uit, maar het is wel 
nodig: Eigen Haard heeft in Holendrecht geen  

bewonerscommissie (is daar wel toe verplicht), krijgt 
geen tegengas van de huurders en is immuun voor  
acties zoals wij die nu voeren t.o.v. AWV. Neem 
alstublieft het initiatief om de verhuurder te benaderen 
en vraag hem een vergadering uit te schrijven tijdens 
welke een bewonerscommissie kan worden benoemd. 
Of beleg zelf met een aantal bewoners een 
vergadering en meldt u aan als bewonerscommissie. 
Als er een vertegenwoordigend orgaan is dan kan deze 
actie ook bij u worden gevoerd.  
Het initiatief ligt bij u. Zodra er sprake is van een 
bewonersorganisatie in wat nu ‘het zuidelijk deel van 
Holendrecht West’ is, dan zijn wij zeker bereid om u 
te gidsen langs de door ons gebaande paden. 
 
 

Van de redactie 

De Bewonerscommissie Holendrecht Noord 

OPROEP VAN DE REDACTIE 
 

Aan alle bewoners van de O-, de R- en het zuidelijk 

deel van de M-buurt willen wij dringend een oproep 

doen om te komen tot een bewonerscommissie die kan 

praten met de huisbaas Eigenhaard / Olympus. 

Het gaat hierbij om voor u belangrijke zaken, zoals 

het oud zeer van de stookkosten en het mee praten 

over nieuwe projecten, bijvoorbeeld het installeren 

van de nieuwe HR ketels. Gooi al uw oude bezwaren 

overboord en wordt lid van de nieuw op te richten 

Bewonerscommissie. U kunt zich hiervoor aanmelden 

bij: Dik Weeseman, telefoon 020 6910716. 

Veel succes! 
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In het septembernummer kreeg u informatie over twee van de Holendrechtse basisscholen. 
Vandaag, zoals beloofd, een impressie van de twee andere scholen, De Mobiel en De Brink. 
 
 

 Holendrechtschool Mobiel De Brink De Morgenster 

Achtergrond 
Bestaat sinds 
Aantal leerlingen 
Aantal groepen 
Te vinden in 

openbaar 
1976 
250 
12 

Holendrecht West 

levensbeschouwelijk 
1976 
125 
8 

Holendrecht West 

openbaar 
1979 
450 
20 

Holendrecht Oost 

evangelisch 
1988 
320 
14 

Holendrecht West 

 
 

Mobiel 
Dit is de kleinste school, en net 
als de Holendrecht-school 
opgericht toen de wijk 
Holendrecht ontstond. In eerste 
instantie was het een 
oecumenische school, dus voor 
kinderen met een protestants-
christelijke of rooms-katholieke 
achtergrond. Een aantal jaren 

geleden is dit verbreed. Dat betekent dat kinderen nu 
vanuit elke levensbeschouwing welkom zijn en er een 
goed schoolklimaat zullen aantreffen. De kracht van 
de school is de omvang. Doordat het een kleine 
buurtschool is krijgt elk kind er optimale aandacht. 
Het team, dat enthousiast en overwegend jong is, kent 
niet alleen alle kinderen persoonlijk, maar in de 
meeste gevallen ook ouders of opvoeders. Kinderen 
komen hier vooral terecht door mondelinge reclame 
van mensen die de school al kennen. Op de Mobiel 
worden sociale vaardigheden en een prettig 
schoolklimaat heel belangrijk gevonden. De 
eindresultaten van de leerlingen zijn vergelijkbaar met 
die van leerlingen op andere scholen en worden elk 
jaar beter. Niet alle kinderen hebben thuis de kans met 
computers om te gaan, of ze spelen er vooral spelletjes 
op. Daarom worden op school computers ingezet 
waarop kinderen computer-basisvaardigheden kunnen 
leren, en waarop ze op een leuke manier extra 
oefeningen kunnen doen wanneer ze ergens 
bijscholing voor nodig hebben. De school maakt 
regelmatig gebruik van de faciliteiten van het 
buurtcentrum, bijvoorbeeld voor de opvoering van de 
jaarlijkse eindmusical van groep 8.  

De Brink 
Dit is de grootste school van de 
vier, en ook de grootste 
openbare basisschool van 
zuidoost. Helemaal apart van 
de andere scholen staat De 
Brink in Holendrecht Oost. De 
school bestaat 22 jaar, even 
lang als de woningen in die 
buurt. De leerlingen komen 
niet alleen uit Holendrecht 
Oost, ook van Holendrecht West en de rest van 
Amsterdam zuidoost komen kinderen naar deze 
school. Het uitgangspunt van De Brink is 
‘pedagogisch optimisme’, en de beleidsvisie spreekt 
van: respect, omgaan met verschillen en met 
verantwoordelijkheid. Je zou dat kunnen vertalen als 
een interculturele school, waar de kinderen ongeacht 
hun afkomst moeten leren respect voor elkaar te 
hebben. Afgelopen jaar is de school met een aantal 
lokalen uitgebreid. Het interieur van de school, met 
een eigen kleur per twee jaargroepen, maakt een 
gezellige indruk. De resultaten van (Cito)toetsen zijn 
bovengemiddeld en komen in vrijwel alle gevallen 
overeen met wat de leerkrachten zelf al hadden 
gedacht. Dus ondanks de grootte van de school 
kennen zij hun leerlingen goed. De schoolleiding is er 
blij mee dat er zowel een kindercentrum als 
buitenschoolse opvang in hetzelfde (nieuwe) gebouw 
aanwezig is. Daardoor maken kinderen gemakkelijk 
gebruik van deze voorzieningen. De Brink is dan ook 
een school met veel mogelijkheden, die niet weg te 
denken is uit Holendrecht. 

 
Tot slot 
Alle scholen hebben een duidelijke schoolgids die elk jaar wordt vernieuwd. Op elke school staat de deur open 
voor wie informatie wil of een kind wil laten inschrijven. Wel is het in alle gevallen handig, daarvoor eerst een 
telefonische afspraak te maken.  
Holendrechtschool: 543 1549 
Mobiel:   696 7698 

De Morgenster:  696 1238 
De Brink:  697 2685 

Ria Kooistra 

Het basisonderwijs in Holendrecht 
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Het verheugt de redactie dat zij pastor Olsthoorn, zelf ook inwoner van Holendrecht, bereid heeft gevonden 
tot het schrijven van een overweging ter gelegenheid van Kerstmis. 
 
'Het zijn er maar een paar'. 
Na een langdurige revalidatie was ze net weer hersteld 
van een heupoperatie. Achter haar rollator schuifelde 
ze al weer naar de supermarkt, onderweg door 
bekenden aangehouden voor een vriendelijk 
gesprekje. Op weg naar huis naderden ongemerkt 2 
jongelui van een jaar of 17 achter haar aan. Plotseling 
hadden ze haar tas te pakken en sleurden haar mee 
over straat. Toen ze het op een gillen zette, kwamen 
snel mensen uit de huizen in de buurt en namen de 
overvallers de benen. Ze werd in een ambulance naar 
het AMC vervoerd en is nu weer voor herstel bezig 
aan een langdurige revalidatie. Ze had nog een 
schietgebedje gezegd: "Heer, vergeef het hun, want ze 
weten niet wat ze doen". De buren hadden haar 
verzekerd dat ze wel degelijk wisten wat ze deden. 
Dat kan je zo maar gebeuren. Je houdt het niet voor 
mogelijk. In mijn naaste omgeving ken ik alleen maar 
mensen die graag de helpende hand uitsteken als het 
nodig is. Dat is prettig. Je hebt elkaar soms nodig. 
Toch blijkt het niet genoeg. Kort geleden deed het 
CPB een landelijk onderzoek. Daaruit bleek dat de 
gemiddelde Nederlander zich wél bevindt, maar toch 
de gemeenschapszin van vroeger mist. Natuurlijk 
komt vroeger niet meer terug. We zijn meer op 
onszelf geworden. Toch zouden we er wel iets aan 
kunnen doen. Vaak hoor je het gezegde: "Je kan  
 

niemand meer vertrouwen". Dat is natuurlijk niet 
waar. Het geeft je een sombere kijk op je medemensen 
en is een slechte basis voor een goede samenleving. 
Bovengenoemde gebeurtenis is gelukkig een 
uitzondering. 'Het zijn er maar een paar', hoe 
afschuwelijk ook. Werken aan meer gemeenschapszin 
op basis van vertrouwen, dat komt toch iedereen ten 
goede. Het is een vorm van 'omzien naar elkaar' en via 
verenigingen en clubs leer je elkaar ook beter kennen.  
 
Holendrecht gaat worden opgehoogd; een initiatief 
van de gemeente. Het niveau is in de loop der jaren 
gezakt. Voor de toepassing op bovengenoemde 
gedachten zijn nauwelijks woorden nodig: samen 
bouwen aan een hoger niveau van gemeenschapszin. 
En als die 2 jongelui de moed hebben om een 
desnoods anonieme sorry-brief te sturen, dan zou het 
een goede Kerst kunnen worden, voor henzelf, voor 
die mevrouw en voor onze hele buurt. Een vredevol 

Kerstfeest toegewenst.  
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 
Van zilver beladen met een 
reiger staande op een 
bloedzuiger en geaccosteerd 
van nog twee bloedzuigers, 
alles van sabel. Het schild 
vastgehouden door een wild 
varken in zijne natuurlijke 
kleur. 
 
Zo wordt dit wapen officieel 
omschreven. Het wapen is waarschijnlijk afgeleid van 
het kasteel Reigersbosch. Hoewel het kasteel al voor 
1450 was verdwenen, werd het nog wel als een 
afzonderlijk leengoed beschouwd. Of de bloedzuigers 
ook al in het wapen van Reigersbosch voorkwamen, 
of een latere toevoeging zijn , is niet bekend. Als 
verklaring wordt gegeven dat er ter plaatse veel 
bloedzuigers voorkwamen en dat bij de vaststelling 

van het wapen van Weesperkarspel in 1949, men als 
symbool voor de bijlmermeer de bloedzuiger heeft  
uitgekozen. Het wapen, inclusief de schildhouder is in 
ieder geval in gebruik sinds het begin van de 17

de
 

eeuw. Op de in 1627 vervaardigde bodebus komt het 
wapen al voor. Op dat wapen wordt de reiger 
vergezeld van drie hoorns. Dit is waarschijnlijk later 
verbasterd in bloedzuigers. Waarom de hoorns  
bloedzuigers zijn geworden is niet duidelijk. Het kan 
gaan om een echte verbastering, er werd een tekening 
ingestuurd, maar de ambtenaar kon de tekentjes niet 
thuisbrengen, maar het kan ook zijn dat er veel 
bloedzuigers in de Bijlmer voorkwamen. 
 
(Uit: 
www.amsterdamzuidoost.net/html/geschiedenis.htm) 
Af en toe wat zoeken en surfen op het net leert ons 
toch weer iets, wat ik nog niet wist. Ik hoop dat u het 
ook leuk vindt iets meer te weten over de wijk. 

Kerstgedachte: Vrede voor Holendrecht 

Het wapen van de Bijlmermeer 

Marcel Kemna 

Arie Olsthoorn 

http://www.amsterdamzuidoost.net/html/geschiedenis.htm
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John Banen, Jules Dongor en Ronald Vorst 

 

 
Beste buurtbewoners, 
hier volgt een bericht van de politie:  
* Jeugdigen die zich nog om half twee des nachts op 
straat bevinden zullen gecontroleerd worden op hun 
identiteit, aanwezigheid en verblijfplaats.  
* Personen die zich bezig houden met vernielen, 
inbraken, roven en anderzijds grove criminele 
activiteiten zullen worden weggehaald uit de 
maatschappij en ondergebracht worden in 
respectievelijk gevangenissen, opvoedingsinstellingen 
danwel gesloten inrichtingen (tevens is het 
electronisch huisarrest van start gegaan). 
* Personen die hun levenspartners mishandelen, 
bedreigen, stalken of anderzijds het leven ondragelijk 
maken zullen worden aangehouden en gepast worden 
gestraft.  
* Personen die zich proberen te verrijken door middel 
van smokkelen van drugs of het kopen en verkopen 
van gestolen goederen zullen worden aangehouden en 
kunnen een hoge geldboete verwachten die de 
eventuele opbrengst ver te boven gaat.  
Kortom beste mensen, de taken die de politie uitvoert 
zijn hierboven omschreven en kent u iemand die aan 

een van de bovenstaande omschrijvingen voldoet, 
meld dit dan aan uw buurtregisseur of bel het door aan 
M-lijn Anoniem 0800-7000. Uiteraard zullen wij ook 
streng blijven optreden tegen overlast veroorzakende 
factoren zoals het parkeren op de hoven (is nog steeds 
een erf waarbij men moet parkeren op de parkeer-
plaats), bromfietsers die te snel rijden en geen helm 
dragen, alcoholdrinkende personen op het 
Holendrechtplein (alcoholverbod sinds 1-10-2004 
voor het bij zich hebben van aangebroken flesjes, 
blikjes e.d. met alcoholhoudende drank daarin).  
Woonoverlast van de buren is niet voor de politie 
maar voor de woningbouwvereniging. Kent u uw 
buren? Zoniet maak dan eens kennis, scheelt ook in de 
inbraken!!      
Einde politiebericht.    
 
Met vriendelijke groeten van de 
buurtregisseurs 
 

 

 
 
 
 

 
Royale opbrengst rommelmarkt Brinkie 
De opbrengst van de Najaarsmarkt op kinderboerderij 
’t Brinkie was € 7.500,--. De boeken brachten het 
meest op, gevolgd door apparatuur en dergelijke. 
Kinderspullen (speelgoed, kinderkleding, knuffels), 
CD’s en videobanden liepen goed, en dan was er nog 
de opbrengst van de bloemen, de loterij en de andere 
kramen. Met dit geld en de opbrengst van het oud 
papier wordt de kinderboerderij draaiende gehouden. 
Brinkie wil de kleren krijgen! 
Naast de half jaarlijkse rommelmarkten organiseert ’t 
Brinkie voortaan extra verkopen voor kleding. Vanaf 
13 oktober wordt elke woensdag tussen 12.30 (half 
een) en 15.30 (half vier) een mini-markt voor goede 
kleding georganiseerd. We roepen u op overbodige 
goede kleding naar de kinderboerderij te brengen. 
Voor info: 696 53 46.  
Brinkie op frankenjacht  
Nu de Belgische frankskes (muntjes) nog maar tot 1 
januari en de Franse franks tot 15 februari bij de 
nationale banken in betreffende landen tegen euro’s 
kunnen worden ingewisseld, is ’t Brinkie een ware 
“frankenjacht” begonnen. Dankzij allerlei netwerken 
is de “muntenmeester” precies op de hoogte van de 
uiterste wisseldata. In het komend jaar worden de 
speelobjecten bij ’t Brinkie van de opbrengst 

verbeterd. Probeer maar eens bij familie en bekenden 
elders in het land na te gaan of zij nog overbodige  
 
 
 
Nederlandse en/of munten van allerlei andere 
(buiten)landen hebben.Vooral franken dus. 
Kalender 2005 
Is weer uit! Met zeven prachtige foto’s van kind en 
dier en met ruimte voor aantekeningen, een kleurplaat 
en vakantietijden.Voor leden en donateurs gratis. En 
voor slechts drie euro te koop. Bij ’t Brinkie zelf, 
maar ook bij de bloemenzaken in winkelcentrum 
Holendrecht en bij metrostation Holendrecht. 
Natuurlijk kunt U ook lid worden door minimaal drie 
euro over te maken op Postbank 894 89 ten name van 
Kinderboerderij ’t Brinkie met vermelding van “nieuw 
lid”. De nieuwe kalender wordt dan in Uw brievenbus 
bezorgd! 

Buurtregisseurs 

Kinderboerderij ‘t Brinkie 

Toon Borst, penningmeester                                                  foto: ‘t Brinkie 
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Station Holendrecht en omgeving 

 
Voor mij ligt een Concept Plan van Aanpak Station 
Holendrecht en omgeving met de illustere naam 
“Barrières slechten”. Het betreft een concept d.d. 5 
juli 2004 van de auteur Ferdinand Vreugdenhil, die 
we later zullen tegen komen als projectleider. 
De heer Vreugdenhil heeft als opdracht gekregen te 
inventariseren welke problemen er zijn in Holendrecht 
West. De uitkomst van deze inventarisatie moet 
resulteren in een Plan van Aanpak Holendrecht. 

De problemen liggen in Holendrecht West nogal voor 
de hand. Om te beginnen een verloederd winkel-
centrum. Let wel: over de huidige uitbater Vomar 
niets dan lof. Maar rond deze supermarkt heeft zich 
een aantal winkeltjes genesteld die daar eigenlijk niet 
thuis horen, oftewel te veel van hetzelfde. De wens is 
dan ook een nieuw winkelcentrum, maar op een 
andere plaats of niet, dat ligt nog helemaal open. De 
drie scholen die Holendrecht West rijk is voldoen niet 
meer aan de huidige normen voor modern onderwijs. 
Eén van deze scholen gaat een gebouwfusie aan met 
de openbare school De Brink in Holendrecht Oost. 
Het gebouwencomplex in Holendrecht west zal 
worden afgebroken en ergens anders opnieuw 
gebouwd worden. Voelt u hem al aan komen? De 
oude gebouwen blijven in gebruik tot de nieuwe klaar 
en ingericht zijn, waar zijn dus die nieuwe scholen 
gepland? Hetzelfde geldt voor het activiteitencentrum 
Holendrecht en het jeugdcentrum. Ook zij voldoen 
niet meer aan de normen die men stelt. Dus weg 
ermee en ergens anders een multifunctioneel gebouw 
neerzetten, maar waar? Het metrostation wordt 
opgewaardeerd tot NS station en, zoals dat 
tegenwoordig gebruikelijk is, vol gestopt met 
winkeltjes. Als klap op de vuurpijl komt er aan de 
kant van het AMC een 80 meter hoge woontoren. 
Over wonen gesproken. De bedoeling is om minimaal 
1200 woningen te realiseren in het deelgebied 
Meibergdreefzone en het gebied rondom de 
Holendrechtdreef en u kunt er op rekenen dat het 
uitsluitend gaat om koopwoningen. Sociale 

woningbouw wordt waarschijnlijk alleen toegepast in 
hoogbouw, bijvoorbeeld boven het nieuw te bouwen 
winkelcentrum. Bereikbaarheid en infrastructuur 
zullen wel neer komen op het volgende: de Meiberg-
dreef wordt een tweebaansweg met ventwegen net als 
de Holendrechtdreef die naar straatniveau wordt 
gebracht. Deze verandering hoeft niet in te houden dat 
er minder groen komt, maar het helpt wel mee de 
duistere tunneltjes, hoekjes en gaatjes op te ruimen en 
het slecht barrières en dat is nou precies wat het 
rapport beoogt (zie aanhef). Het sluit ook precies aan 
op de opdracht die Ferdinand Vreugdehil heeft 
gekregen, “de boel opengooien en verfrissen”.  
 
Kortom links of rechtsom: er gaat heel wat gebeuren 
in Holendrecht West en het is dan ook zaak dat de 
bewoners de vinger aan de pols houden. De bewoners 
kunnen zitting nemen in een klankbordgroep die, 
indien noodzakelijk, de plannenmakers kan 
terugfluiten. Mensen, maak er gebruik van! 
 
 

o - - o - - o - - o - - o - - o 
 
Op een informatie bijeenkomst op 25 oktober is 
bovengenoemd plan aan de bewoners voorgelegd. 
Naar aanleiding van die bijeenkomst stuurde de 
heer J. Vis ons de notulen, waarvan wij u hier een 
samenvatting geven. 
 
De heer Huishouden treedt op als gespreksleider, 
mevrouw Verdonk heet de aanwezigen welkom. Op 
het programma staat onder meer: Projectaanpak, 
winkelcentrum, Holendrechtdreef en woningen. Deze 
en andere punten staan later in de week ook bij het 
Stadsdeelbestuur op de agenda. De projectmanager 
Vreugdenhil geeft een toelichting op de plannen. Er 
zijn een aantal redenen om dit gebied opnieuw in te 
richten. Het winkelcentrum is aan renovatie toe; de 
openbare ruimte is niet efficiënt ingericht; het AMC 
heeft bepaalde wensen; en tenslotte wil de NS hier een 
treinstation bouwen. De heer Takkenbos van de dienst 
Ruimtelijke Ordening in de gemeente Amsterdam 
presenteert verschillende variaties op de plannen. 
Vervolgens ontstaat een discussie over het verlagen 
van de Holendrechtdreef. Veel van de aanwezige 
buurtbewoners blijken niet voor deze verlaging te zijn. 
Maar de verhoogde dreven vormen voor veel mensen 
een obstakel 
(geen liften). 
Nadat de kwaliteit 
van het groen en 
de mogelijkheid 
van dijkwoningen 
zijn besproken 
wordt de 
bijeenkomst 
gesloten.
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Bewoners van Mijehof hebben een vraag naar 
aanleiding van de geplande verstrating en ophoging van de buurt. Tijdens 
de voorlichtings-bijeenkomsten hebben zij geen duidelijkheid gekregen 
over de consequenties voor de eigenaars-bewoners. Zij zouden graag zien 
dat er gemeenschappelijk contact wordt onderhouden met de 
verantwoordelijke instanties.  
 
De buurtvereniging De Laagbouw is het aangewezen adres om 
initiatieven in die richting te ondernemen. Als bewonersorganisatie heeft 
de vereniging ook nu al de juiste contacten en ingangen om zonodig in 
actie te kunnen komen. 
De vereniging is te bereiken via de secretaris mevrouw G. Snijders: 
Buurtvereniging De Laagbouw, Mijehof 142, 1106 HR Amsterdam. 
 

 
o - - o - - o - - o - - o - - o - - o - - o - - o 

 
 
 
De Badminton Vereniging Gaasperdam laat weten dat zij plaats heeft voor 
mieuwe sportievelingen. Dinsdagavonds speelt een groep recreanten van  
21.00-23.00 uur. Zij hebben de beschikking over 6 banen en er zijn nog 
plaatsen vrij! Twee keer kosteloos meespelen. 
De thuisbasis van de vereniging is de Sporthal Gaasperdam. 

Ravenswaaipad 5, Amsterdam, metrohalte 
Reigersbos. 

Voor meer informatie over deze avond: 
Guus Wiesemann, e-mail bvg-bsr@zonnet.nl 

Voor overige informatie: 
Corrie van Kampen, telefoon: 020-6974843, 

e-mail: b.v.gaasperdam@zonnet.nl 
of bezoek de website: www: bvgaasperdam.nl 

 
  
 

 
 
Politiebureau Remmerdenplein 
niet-spoedeisende zaken:  
  0900 - 8844 
 
Alarmnummer 112 
 
Milieupolitie 020 - 5670367  
 

Sociaal Raadslieden (MaDi) 
Kempering 100b 
Inloopspreekuur dagelijks 9.00-11.00 
uur (behalve woensdag)  
di. en do. van 14.00-16.00 uur 
telefonisch advies: tussen 13.00-
14.00 uur 020 - 3141618  
 

 
 
 
 

 

Ouderenconciërge 
Paul Zwartjes.  
Ma van 9.00 -11.00  
Do van 11.00 – 12.00  
Holendrechtplein 37 
(naast ingang buurtcentrum).  
  020 – 6974582 
 
Maria Westra 020 - 6916198 
Praktijk voor sociaal-juridische 
dienstverlening. Gratis kort advies  
 
Klachtenmeldpunt Beheer 
Openbare Ruimte (BOR) 
8.00-16.00 uur 020 - 5670222 
 
 

 
Defecte straatverlichting 

Dynamicon,  020 -  5972626 
 
Milieutechnischbedrijf (MtB) 

  020 - 5670155 
 
Afvalpunt 020 - 4095501 
 
Horeca-overlast 020 – 4214567 
 
Formulierenbrigade 
Medewerkers van de Formulieren-
brigade bekijken samen met u waar u 
recht op hebt. Ook helpen ze bij het 
invullen van aanvraagformulieren. 
Bel voor een afspraak 020 - 6955793. 
Kunt u niet zelf komen, dan kan een 
medewerker bij u langs komen. 
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